
 

vastgesteld 

VERSLAG 

Medezeggenschapsoverleg regio Goeree-Overflakkee 

op maandag 16 september 2019 van 13.30 tot 15.00 uur in de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Bianca Hoitzing, Annebet Houtsmuller 

CR: Wim Klepper, Etke Klok, Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels 

OC: Co Ottevanger 

Bewonersraad: Laura Brouwer, Lonneke Goosens (coach) 

Notulen: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Wim opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mededelingen 

Gisteren is Roy Spa, wonende op Westerschelde 1, in de leeftijd van 61 jaar overleden. 

 

Rapportages schoonmaak 

De rapportages zijn op 1 augustus jl. door Bianca toegestuurd aan de CR en de OC. 

De conclusie van de rapportages is dat er natuurlijk verbeterpunten zijn, maar dat de basis op 

orde is. 

Omdat er tijdens de evaluatie op een paar locaties geen bezetting was, ontbreken deze 

rapportages. Deze volgen op een later tijdstip.  

 

Beschikbaar stellen beelden aan politie camera’s Hernesseroord: wel of niet? 

Bianca geeft een toelichting. 

Op het terrein hangen diverse camera’s. Deze zijn gemeld bij de privacy functionaris. 

De camera’s maken beelden van de buitengebieden/het openbaar terrein. 

De beelden blijven een paar dagen beschikbaar; daarna worden ze vernietigd. 

De camera’s kunnen aangesloten worden op een app van de politie. Hierdoor kan er sneller 

geanticipeerd worden door de politie. Ook in dit geval blijven de beelden een paar dagen 

beschikbaar waarna ze worden vernietigd. 

De vraag is of de Medezeggenschap er mee accoord gaat dat de camera’s aangesloten worden 

op de politie app. 

De Medezeggenschap gaat hiermee accoord. 

 

Pilot contractomvang 

Bianca geeft een toelichting. 

De pilot is i.v.m. de vakantieperiode nog erg pril: de 1ste bijeenkomst van de werkgroep heeft in 

juli plaats gevonden, de 2de vindt deze week plaats. 

Door deze werkgroep zal er gekeken worden naar mogelijke combinaties om grotere contracten 

mogelijk te maken en hoe dit in te regelen is voor medewerkers die dit graag zouden willen. 

 

Cliënt Verwant Portaal 

Wim geeft een toelichting. 

Recent is de werkgroep weer bij elkaar geweest. 

Men is bezig met de uitrol. 

De woningen willen heel graag aan de slag gaan; de response bij de ouders/verwanten is nog iets 

minder. 

I.v.m. het anonimiseren vindt er nog een overleg plaats met de CCR en de OR. 

Haringvliet 19 en Delta Boulevard 60 en 62 zullen als eerste woningen van de regio GO 

aangesloten worden op het Cliënt Verwant Portaal. Daarna vindt een uitrol plaats naar de andere 



 

Delta Boulevard en Haringvliet woningen. Vervolgens vindt er een uitrol naar de andere woningen 

plaats. 

 

Financiële situatie: inzet PNIL en nieuwbouwplannen 

Zuidwester breed wordt hard gewerkt aan de financiële situatie. 

 

In het verleden is een gedeelte van het NHC-component gebruikt voor het opplussen van de zorg 

c.q. de exploitatie. Dit zal nu gebruikt moeten worden voor ‘stenen’ (vastgoed), waarvoor het ook 

bedoeld is. 

De locaties waar op termijn nieuwbouw voor gepleegd moet gaan worden (of huurwoningen voor 

gevonden), zijn: Haringvliet 5, Volkerakpad 8 en 10, Doelenstraat 1a en 1d en de Dijk-woningen. 

Daarnaast zullen er ook aanpassingen aan het terrein verricht moeten worden. 

 

De PNIL-inzet is helaas nog heel hoog. 

De voorkeur gaat uit naar eigen vaste medewerkers. I.v.m. de vele vacatures betekent dit voor nu 

een grote belasting voor de vaste medewerkers en worden er uitzendkrachten ingezet. 

Voor de cliënten is het gewoon fijner om vertrouwde aanspreekpunten te hebben. Ook financieel 

is het veel positiever om met vaste medewerkers te werken. 

Wanneer er gewerkt moet worden met uitzendkrachten, is het streven om zo veel mogelijk met 

vaste uitzendkrachten te werken. 

 

Voortgang C&R 

De zorgmanagers hebben een uitnodiging ontvangen voor 2 bijeenkomsten. Daarna kunnen er 

verdere stappen worden gemaakt. Dit loopt door naar 2020. 

 

Plan & Flex 

E.e.a. bevindt zich nog in de voorbereidingsfase. 

Het Planburo valt onder Nettie de Jong. Voor het Flexburo is een kwartiermaker aangesteld: 

Marjan van de Wal. 

 

Ziekteverzuim 

Het ziekteverzuim is nog hoog. 

In de Vernet Health Ranking is Zuidwester dit jaar gestegen van de 64ste naar de 27ste plek. In de 

statistieken zijn we dus vooruit gegaan. Dit is op de locaties te merken. 

De zomerperiode is altijd een uitdagende periode. Positief is dat dagbesteding in de 

zomerperiode gewoon heeft door gedraaid. 

 

Donorcodicil 

Iedereen heeft hier vanaf 2020 mee te maken. 

Omdat veel cliënten bij Zuidwester wilsonbekwaam zijn, zal hier Zuidwester breed een standpunt 

over moeten worden ingenomen. 

Dit punt zal door de CR mee genomen worden naar de CCR. 

 

Veiligheid (op verzoek van Laura) 

Laura geeft aan dat verschillende punten vanuit de vergaderingen van de Bewonersraad nog 

steeds niet zijn opgepakt: de politie is niet langs geweest in de vergadering van de Bewonersraad 

en vanuit het ECZ hebben ze nog geen antwoord ontvangen. 

Lonneke en Laura gaan hier weer achter aan. 

 

Veiligheid Westerschelde 2/4/6 

Dirk-Jan geeft aan dat de buitendeuren van Westerschelde 2/4/6 gewoon te openen zijn. 

Iedereen kan daar van buiten af zo naar binnen lopen. Dit geeft de cliënten en de medewerkers 

geen veilig gevoel. Bianca neemt dit op met de zorgmanager van de Westerschelde woningen, 

Janco Verboom. 



 

 

Notulen Bewonersraad 

Wim geeft aan dat in de notulen van de Bewonersraad staat dat de dagbesteding op verzoek van 

het Zorgkantoor vroeger gaat beginnen. 

Hierop geeft Annebet aan dat dit niet op verzoek van het Zorgkantoor is gedaan. 

I.v.m. de pilot van een paar jaar geleden was de dagbestedingstijd ingekort. 

In 2017 was gestart met een proef met de Wijkgroep en Kluswerk om te kijken of verlenging van 

de dagbestedingstijd een verbetering zou zijn. Dit is als positief ervaren. E.e.a. wordt nu verder 

uitgerold. 

Verder wordt er rekening gehouden met de tijden dat cliënten kunnen komen. Er wordt 

geprobeerd zoveel mogelijk dezelfde tijden aan te houden. 

Annebet geeft aan dat er binnenkort een overleg met de Westerschelde woningen plaats vindt 

inzake dagbestedingsactiviteiten voor cliënten die ouder worden/minder makkelijk naar de 

dagbesteding kunnen komen mogelijk op de groepen te laten plaats vinden. 

 

Een print van het medezeggenschapsoverleg zal in het vervolg door het secretariaat worden 

uitgeprint en in het postvak van de Bewonersraad worden gedaan. 

 

Rondvraag 

• Woensdag 18 september a.s. is de officiële opening van de speeltuin. 

• Vrijdag 13 december a.s. van 15.00 tot 19.30 uur is een feestdag met leuke kerstactiviteiten 

voor cliënten en ouders/verwanten met de mogelijkheid voor het houden van 

driehoeksbijeenkomsten. 

• De vergadertijd van het Medezeggenschapsoverleg op 5 december a.s. wordt aangepast van 

14.00 naar 14.30 uur. 

 

Sluiting 

Onder dank van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Wim de vergadering. 

 

Het volgende Medezeggenschapsoverleg vindt plaats op maandag 4 november a.s. om 13.30 uur 

in de Werf. 


